
Kære alle klubber     27.09.2023 
 
På forbundets vegne en kort lbagemelding, da tonen i jeres høringssvar tyder på et behov herfor. 
 
Den aktuelle høring sker som et led i de e års repræsentantskabsmøde beslutning om, at der skulle findes 
et kompromisforslag i forhold l deltagerkredsen l senior DM. De e er opgaven, som bestyrelsen prøver at 
lø e via en helt åben proces.  
 
Jeg må for god ordens skyld slå fast, at det alene er repræsentantskabet, som i sidste ende afgør, om der 
skal ske vedtægtsændringer eller ej. For at kunne afgøre, om der skal ske ændringer, er det nødvendigt at 
have helt konkrete forslag, som alle kan nå at forholde sig l, før de sæ es l afstemning. De fremsa e 
kompromisforslag er vores bedste bud på baggrund af første høringsrunde.  
 
Jeg må også sige, at forslag om Danish Open ligger uden for den definerede opgaveramme. Skulle nogle 
klubber være interesseret i at a olde sådan et stævne, hilser forbundet det velkommen.  
 
Forslag om status quo er af åbenlyse grunde ikke et forslag l kompromis. Status quo vil være 
konsekvensen, hvis ingen af forslagene opnår det nødvendige stemmeflertal.  
 
I er meget velkomne l at kontakte mig, hvis I har behov for at drø e yderligere.  
 
På bestyrelsens vegne og med venlig hilsen 
Catharina Winterberg  
Næs ormand 
Dansk Fægte-Forbund 


